

*Press 2d*—Leave out the words “and to the Borough of William Henry,” inserted in the margin of this press.

*Press 2d, line 7th*—After “Three-Rivers,” insert, “and to the Borough of William Henry.”

On motion of Mr. Cuvillier, seconded by Mr. Molson,

*Ordered*, That the question of concurrence be now put upon the said amendments.

The amendment to the French version was then again read, and the question of concurrence being put thereon, The House divided :

Yeas 14

Nays 2

So it was carried in the affirmative.

The first and second amendments to the English version, were then severally read, and the question being separately put upon each,

The House divided :

Yeas 13

Nays 3

So they were carried in the affirmative.

*Resolved*, That this House doth concur with the Legislative Council, in the said amendments.

*Ordered*, That Mr. Taschereau do carry back the Bill to the Legislative Council, and acquaint them that this House hath agreed to their amendments.

On motion of Mr. Davidson, seconded by Mr. Taschereau,

*Ordered*, That the amendments made by the Legislative Council, to the engrossed Bill, intituled, “An Act to authorize Walter Davidson, Esquire, to erect a Toll Bridge over the River Chaudière, below the Great Fall of the said River,” be now taken into consideration.

Accordingly, the House proceeded to take the said amendments into consideration.

And the said amendments were read, and are as followeth :

*Press 3, line 8*—After “with,” insert “the.”

*Press 6, line 1*—After “hereby,” insert “expressly.”

“line 27—Leave out “use,” and insert “uses.”

“line 28—After “the,” insert, “support of the.”

Mr. Davidson, seconded by Mr. Taschereau, moved, that the question of concurrence be now separately put upon the said amendments.

The House divided :

Yeas 16

Nays 1

So it was carried in the affirmative, and

*Ordered*, accordingly.

The said amendments were then again severally read, and the question of concurrence being separately put thereon,

The House divided upon each :

Yeas 16

Nays 1

So they were carried in the affirmative, and

*Resolved*, That this House doth concur with the Legislative Council, in the said amendments.

*Ordered*, That Mr. Davidson do carry back the Bill to the Legislative Council, and acquaint them that this House hath agreed to their amendments.

Mr. Cuvillier, seconded by Mr. Molson, moved to resolve, that the minutes of the Evidence taken before the Committee of the whole House, to whom was referred the enquiry into the state of the Administration of Justice in the Court of Vice-Admiralty in this Province, be printed, for the use of the Members of this House.

The House divided upon the question :

Yeas 15

Nays 1

So it was carried in the affirmative, and

*Ordered*, accordingly.

On motion of Mr. Viger, seconded by Mr. Bellet, *Ordered*, That the Order of the Day, for the House in Committee, on the Report of the Special Committee

*Titre, ligne première*.—Rayez “septième,” et insérez “sixième.”

Sur Motion de Mr. Cuvillier, secondé par Mr. Molson,

*Ordonné*, Que la question de concurrence soit maintenant mise sur ledit Amendement.

Ledit Amendement a été alors lu de nouveau, et la question de concurrence étant mise sur icelui,

La Chambre s'est divisée :

Pour 14

Contre 2

Ainsi elle a été emportée dans l’Affirmative.

Les premier et deuxième Amendemens, dans le texte Anglois, ont été alors lus de nouveau, et la question ayant été séparément mise sur iceux;

La Chambre s'est divisée sur chaque :

Pour 13

Contre 3

Ainsi ils ont été emportés dans l’Affirmative.

*Résolu*, Que cette Chambre concourt avec le Conseil Législatif dans lesdits Amendemens.

*Ordonné*, Que Mr. Taschereau reporte le Bill au Conseil Législatif, et l’informe que cette Chambre a acquiescé à ses Amendemens.

Sur Motion de Mr. Davidson, secondé par Mr. Taschereau,

*Ordonné*, Que l’Amendement fait par le Conseil Législatif au Bill grossoyé, intitulé, “Acte pour autoriser Walter Davidson, Ecuyer, à bâtir un Pont de Péage sur la Rivière Chaudière, au dessous de la Grande Chûte de ladite Rivière,” soit maintenant pris en considération.

En conséquence la Chambre a procédé à prendre ledit Amendement en considération.

Et ledit Amendement a été lu comme suit :

*Feuille 6, ligne 17*.—Après “et le,” insérez “soutien du.”

Mr. Davidson a proposé, secondé par Mr. Taschereau, Que la question de concurrence soit maintenant mise sur ledit Amendement.

La Chambre s'est divisée :

Pour 16

Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l’Affirmative, et

*Ordonné*, en conséquence.

Ledit Amendement a été alors lu de nouveau, et la question de concurrence ayant été mise sur icelui.

La Chambre s'est divisée :

Pour 16

Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l’Affirmative, et

*Résolu*, Que cette Chambre concourt avec le Conseil Législatif dans ledit Amendement.

*Ordonné*, Que Mr. Davidson reporte le Bill au Conseil Législatif, et l’informe que cette Chambre a acquiescé à son Amendement.

Mr. Cuvillier a proposé, de résoudre, secondé par Mr. Molson, Que les minutes du témoignage donné devant le Comité de toute la Chambre auquel a été référé de s’enquérir de l’état de l’Administration de la Justice dans la Cour de Vice-Amirauté en cette Province, soient imprimées pour l’usage des Membres de cette Chambre.

La Chambre s'est divisée sur la question :

Pour 15

Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l’Affirmative, et

*Ordonné*, en conséquence.

Sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr. Bellet, *Ordonné*, Que l’Ordre du jour pour que cette Chambre se forme en Comité sur le Rapport du Comité Spécial